
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 530/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη συναίνεση του Δ.Σ. για την πραγματοποίηση 
εργασιών από το Δ.Χανιώτη, για την ανεύρεση 
μαρμάρου, σε δασική έκταση εμβαδού 99.172,60 τ.μ. 
(ΑΒΛ92) στη θέση «Ξυλάλογο» περιοχής Ξηρολιβάδου, 
της Τ.Κ. Κουμαριάς Δ.Βέροιας. 

 
         Σήμερα 30 Σεπτεμβρίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 26-9-2013 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, 
τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Θ. Θεοδωρίδης, 2)Γ. Μιχαηλίδης, 3)Ν. Τσιαμήτρος, 
4)Β.Σταυροπούλου, 5)Ε. Αρχοντάκη, 6)Π. Παυλίδης, 
7)Τ.Χατζηαθανασίου, 8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 
10)Κ.Βοργιαζίδης, 11)Ν. Μωυσιάδης, 12)Χ. Κούτρας, 
13)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 14)Α. Καγκελίδης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Θ. Κορωνάς, 17)Γ. Κάκαρης, 18)Β. Παπαδόπουλος, 
19)Α.Δέλλας, 20)Α. Νεστορόπουλος, 21)Α. Γκαμπέσης, 
22)Κ.Κοστογλίδου, 23)Α. Βασιάδης, 24)Β. Γιαννουλάκης, 
25)Χ.Τσιούντας, 26)Ε. Γουναράς, 27)Γ. Σουμπέκας, 
28)Κ.Παναγιωτίδης, 29)Δ. Γκέκα, 30)Α. Παπαδόπουλος, 
31)Σ.Κουμτσίδης, 32)Γ. Μελιόπουλος, 33)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, 
Χ.Γαϊτάνου, Κ. Κουτσαντάς, 
Β.Λυκοστράτης, Α. Λαζαρίδης, 
Λ.Τσαβδαρίδης, Ι. Σοφρόνωφ 
 

          Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
            & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                           Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Χ. Δουλγερίδου, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α.Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ.Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ.Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 510/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης και προσήλθε ο 
κ.Α.Βασιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 1ου τακτικού θέματος προσήλθε ο κ. Κ.Παναγιωτίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 512/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Βασιάδης, Χ.Κούτρας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 513/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Βασιάδης, Χ.Κούτρας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 515/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Α.Βασιάδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 517/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Ε.Αρχοντάκη και προσήλθαν οι κ.κ. 
Α.Βασιάδης, Κ.Κοστογλίδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 518/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Γιαννουλάκης, Ε.Γουναράς και προσήλθαν οι κ.κ. 
Α.Γκαμπέσης, Ε.Αρχοντάκη, Σ.Κουμτσίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 519/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Παναγιωτίδης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 522/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β.Γιαννουλάκης, Ε.Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 523/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
11) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 13ου τακτικού θέματος αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Γ.Μελιόπουλος, 
Α.Δέλλας 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 524/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Τσιούντας, Δ.Γκέκα, 
Θ.Θεοδωρίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Α.Δέλλας. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 534/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Κουμτσίδης. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 20ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 5-9-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Βασιλείου 
Παπαδόπουλου, που έχει ως εξής: 

Η Διεύθυνση Τεχνικού Ελέγχου / Τμήμα Φυσικών Πόρων Κεντρικής Μακεδονίας με 
το υπ’ αριθμό 56315/25-07-2013 έγγραφό της μας γνωστοποίησε ότι με σχετική αίτηση του ο 
κ. Δημήτριος Χανιώτης ζητά την χορήγηση συναίνεσης για την εκτέλεση ερευνητικών 
εργασιών προς ανεύρεση μαρμάρου σε δασική έκταση εμβαδού 99.172,60 τ.μ. (ΑΒΛ 92)  στη 
θέση «Ξυλάλογο» περιοχής  Ξηρολιβάδου Τ.Κ. Κουμαριάς του Δήμου Βέροιας της Π.Ε.  
Ημαθίας». 

Με βάση την παραπάνω αίτηση ζητείται από τον Δήμο Βέροιας (όπως και από άλλους 
συναρμόδιους Φορείς)  να εξεταστεί εάν υπάρχουν λόγοι που εμποδίζουν την προαναφερθείσα 
δραστηριότητα στην περιοχή σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν. 1428/84 (ΦΕΚ 
43/Α/11-4-84), όπως αυτό τροποποιήθηκε με το άρθρο 10 του Ν. 2125/93 (ΦΕΚ 15/Α/15-2-93) , 
σε συνδυασμό με το άρθρο 21 (παρ. 2 & 6) αυτού και του άρθρου 2 του Π.Δ. 285/1979 (ΦΕΚ 
83/Α/26-4-79) . 

Ο προτεινόμενος λατομικός χώρος βρίσκεται εντός του συνιδιόκτητου δάσους 
Ξηρολιβάδου που ανήκει  στο Ελληνικό Δημόσιο και στον δασικό συνεταιρισμό διαχείρισης 
συνιδιοκτησίας Ξηρολιβάδου και απέχει από τον οικισμό Ξηρολιβάδου 3.100 μέτρα . 

Επίσης σημειώνουμε ότι η Τοπική Κοινότητα Κουμαριάς με το από 29/8/2013 έγγραφό 
της γνωμοδοτεί θετικά για την χορήγηση συναίνεσης ερευνητικών εργασιών . 

Λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω θεωρούμε ότι δεν συντρέχουν λόγοι που εμποδίζουν 
την προαναφερθείσα δραστηριότητα στην περιοχή εφόσον : 

Α) Δεν χρησιμοποιηθεί για την πρόσβαση στον λατομικό χώρο ο υφιστάμενος δρόμος 
Βέροιας – Ξηρολιβάδου, ο οποίος λόγω μικρού πλάτους και μεγάλων κλίσεων δεν είναι 
κατάλληλος για συνεχή κίνηση μεγάλων φορτηγών οχημάτων , όπως αυτά που 
χρησιμοποιούνται για την εξυπηρέτηση των λατομείων . Τυχόν χρήση του δρόμου για τις 
ανάγκες του λατομείου είναι αντίθετη στις διατάξεις του άρθρου 10 παρ. α και γ του Ν. 
2125/93 (ΦΕΚ 15/Α/15-2-93) . 

Β) Υπάρχει η συναίνεση των δυο συνιδιοκτητών του χώρου (Ελληνικό Δημόσιο & 
Δασικός Συνεταιρισμός Διαχείρισης Συνιδιοκτησίας Ξηρολιβάδου). 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσιούντας: Αν δώσουμε την έγκριση, γίνουν οι έρευνες και βρεθεί μάρμαρο, όταν θα έρθει 

η ώρα να δώσουμε άδεια για την εξόρυξη, τι θα πούμε; Θα πούμε ναι ή θα τους αφήσουμε να 
κάνουν τα έξοδα για την έρευνα και μετά δε θα τους δώσουμε άδεια, λόγω διαμαρτυριών 
διαφόρων συλλόγων ή οργανώσεων; 

Βασιάδης: Επειδή οι τρεις εισηγήσεις είναι πανομοιότυπες και βλέπω ότι στις εισηγήσεις 
υποκρύπτονται ερωτήματα, στα οποία θα έπρεπε να υπάρχουν απαντήσεις κι όχι ερωτήσεις, θα 
ήθελα ευθέως να απευθύνουμε τα ερωτήματα στον αρμόδιο αντιδήμαρχο. 

Έχετε αντιδήμαρχε διερευνήσει ποιος δρόμος θα χρησιμοποιηθεί προκειμένου να γίνουν οι 
έρευνες;  

Ποια είναι η πρόθεση του δημοσίου και του δασικού συνεταιρισμού διαχείρισης 
περιουσίας, προκειμένου να τοποθετηθούμε επί του θέματος; 

Αρχοντάκη: Σε εκείνη την περιοχή ποιος εκμεταλλευόταν την έκταση; Σας ρωτώ, γιατί 
βλέπω το βουνό που χάσκει χωρίς να έχουν γίνει εργασίες αποκατάστασης.  

Μήπως ήταν ο ίδιος και δεν έκανε  τις απαιτούμενες εργασίες αποκατάστασης; 
Ο Δ.Βέροιας τι έχει κερδίσει μέχρι στιγμής από αυτή την ιστορία; 
Β.Παπαδόπουλος: Δε γνωρίζω και δε μας ενδιαφέρει αυτή τη στιγμή ποιος 

εκμεταλλευόταν την έκταση και άφησε το βουνό σε αυτή την κατάσταση χωρίς να το 
αποκαταστήσει. Συμφωνώ με την κ.Αρχοντάκη ότι είναι απαράδεκτο αυτό το φαινόμενο. 

Αν λοιπόν προκύπτει από κάπου ότι ήταν ο ίδιος, αυτό δε μπορούμε να το ξέρουμε εμείς.  
Εμείς μιλούμε μόνο βάσει των δικαιολογητικών και των εγγράφων που έχουμε αυτή τη 

στιγμή και με το ερώτημα που μας έκανε η Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μακεδονίας-Θράκης για τη 
γνωμοδότησή μας.  



Υπάρχει η Επιθεώρηση Μεταλλείων Β.Ελλάδας που μπορούμε να απευθύνουμε ερώτημα 
για την αποκατάσταση, γιατί οι εκτάσεις είναι δημόσιες, με συνιδιοκτησία του αναγκαστικού 
συνεταιρισμού Ξηρολιβάδου. 

Άρα αν πρέπει να γίνουν αυτά τα ερωτήματα από τους ιδιοκτήτες των εγκαταστάσεων που 
δεν αποκαταστάθηκαν, μπορεί κι ο Δ.Βέροιας να πάρει την πρωτοβουλία για κάτι τέτοιο. Εμείς 
όμως αυτή τη στιγμή δεν εξετάζουμε αυτό. 

Εμείς ως υπηρεσία βάζουμε κάποιους φραγμούς και λέμε ότι δεν πρέπει να 
χρησιμοποιηθεί ο δρόμος Βέροιας-Ξηρολιβάδου. Αυτοί όταν θα έρθει η ώρα να καταθέσουν την 
ΜΠΕ για την αδειοδότησή τους που έπεται τη σημερινής μας γνωμοδότησης, τότε θα πρέπει να 
μας παρουσιάσουν τη μελέτη σύμφωνα με τις παρατηρήσεις μας, δηλαδή ποιον δρόμο θα 
χρησιμοποιήσουν. Αυτό δεν είναι αντικείμενο όμως του παρόντος θέματος και δυστυχώς δε 
μπορώ να σας δώσω απάντηση για αυτό.  

Οι συνιδιοκτήτες θα πρέπει βεβαίως να συναινέσουν. Σε προηγούμενες οχλήσεις ο 
αναγκαστικός συνεταιρισμός Ξηρολιβάδου είχε τοποθετηθεί αρνητικά. Εμείς αυτή τη στιγμή 
απλώς γνωμοδοτούμε με βάση τη νομοθεσία και το ερώτημα που μας έχουν θέσει. 

Ε.Μαραπίδου(Εκπρόσωπος εταιρίας): Όσον αφορά το δρόμο, επειδή πηγαίνω εγώ όταν 
γίνονται αυτοψίες, όλοι οι συναρμόδιοι φορείς βλέπουν, ο καθένας βάσει των αρμοδιοτήτων του, 
αν γίνεται ή δε γίνεται.  

Αν ο Δήμος ορίσει δυο ανθρώπους, μπορούν να έρθουν να δουν από ποιους δρόμους θα 
εξυπηρετηθούν τα λατομεία, εφ’ όσον και όταν το κοίτασμα μας «κάνει», οπότε θα πάρουμε και 
άδεια εκμετάλλευσης. Ειδάλλως θα μείνουμε στην άδεια ερεύνης, γιατί δε θα μας συμφέρει η 
εκμετάλλευση. Ο κάθε λατόμος θα πρέπει να πει ναι στην εκμετάλλευση πρώτα για να 
προχωρήσει περαιτέρω. 

Όσον αφορά τα θέματα του Ξηρολιβάδου, ο Δ.Χανιώτης ήδη έχει αδειοδοτημένο 
λατομείο, στο οποίο, για να εκδοθεί η άδεια εκμετάλλευσης, γνωμοδότησαν και συναίνεσαν όλοι 
οι αρμόδιοι φορείς. Για όλους τους υπόλοιπους, που δεν έχουν κάνει εργασίες αποκατάστασης, τα 
λατομεία αυτά είναι σε πολύ χαμηλότερο υψόμετρο, με τεράστιες εκσκαφές.  

Σε περίπτωση που ο κάθε λατόμος δε μπορεί να το αποκαταστήσει οι εγγυητικές επιστολές 
που καταθέτονται, μπορούν να παρακρατηθούν από το Υπουργείο και να χρησιμοποιηθούν τα 
ποσά αυτά για την αποκατάσταση του περιβάλλοντος.  

Όσον αφορά τα έσοδα που είναι να παίρνει ο Δήμος, έχουν γίνει πολλές φορές εκ 
παραδρομής μεγάλα λάθη, για τα οποία δεν είναι αποκλειστικά υπεύθυνος ο επιχειρηματίας ή ο 
λατόμος.  

Για το δρόμο πάντως μπορείτε όποια στιγμή θέλετε να έρθετε για αυτοψία. 
Παυλίδης: Επειδή παλιότερα υπήρχαν πολλά προβλήματα με τα λατομεία, είχαμε 

ξεκινήσει να κάνουμε κάποια πράγματα. 
Πρώτα από όλα είχαμε απευθυνθεί στη Δ/νση Μεταλλείων για να καταγραφούν οι 

υπάρχουσες άδειες και δε γνώριζε η Δ/νση που αδειοδοτεί ποιες άδειες είναι σε ισχύ και ποιες 
έχουν εγκαταλείψει το νομό μας. 

Επειδή τα τελευταία χρόνια η οικοδομική δραστηριότητα έχει περιοριστεί, είναι εμφανές 
ότι όλοι πλέον δε θέλουν το μάρμαρο, αλλά τα αδρανή υλικά, ή θέλουν να πάρουν μέρος για να το 
πωλήσουν μελλοντικά ή να το διαπραγματευτούν. 

Εμείς επομένως, αν φύγει από τα χέρια μας, μπορεί μετά από χρόνια να έχουμε κάτι που 
δε μπορούμε να σώσουμε, γιατί ποτέ τα λεφτά δεν καταβάλλονται στο Δήμο. Παλιότερα είχαμε 
αναγκαστεί και στα ιδιωτικά συμφωνητικά συμπεριλάβαμε όρο, ότι όταν θα ελέγχονται τα φορτία 
και δεν θα έχουν κοπεί τα αντίστοιχα παραστατικά, το πρόστιμο θα είναι 10.000€. Τώρα όμως 
πλέον δεν υπάρχει Δημοτική Αστυνομία. Αν ξεκινήσουμε τέτοια διαδικασία, δεν πρόκειται ποτέ 
να εισπράξουμε κάτι και θα γεμίσουμε μόνο τρύπες το βουνό. 

Η Υπηρεσία του Δήμου είχε καταγράψει σε χάρτες που και ποια μέρη θα δίνονται για 
λατομεία σε κάθε περιοχή. Δεν ξέρω αν πρέπει ή όχι να συνεχίσουμε να δίνομε άδειες για 
λατομεία και δε γνωρίζω τι έχει απογίνει η υπόθεση με τα ανοικτά λατομεία. 

Βασιάδης: Προφανώς και δεν υπήρξε απάντηση στα ερωτήματα που έθεσα.  
Βέβαια η απάντηση ήταν αυτονόητη, δεν υπάρχει άλλος δρόμος που οδηγεί στην περιοχή 

εκτός από τον ήδη υφιστάμενο, για τον οποίο η ίδια επιτροπή έχει αποφανθεί ότι δεν προσφέρεται 
για τέτοιου είδους δραστηριότητες. 



Επίσης δεν είναι καθόλου σίγουρο ότι θα συναινέσουν οι συνιδιοκτήτες προκειμένου να 
υπάρξει η εκμετάλλευση του συγκεκριμένου χώρου με τη μορφή την οποία γίνεται η εισήγηση. 

Μπαίνει ένα ζήτημα που πιστεύω ότι έχει καθαρά πολιτικό υπόβαθρο και το βάζει κι η ίδια 
η κοινωνία. Για τη συγκεκριμένη περιοχή, η οποία ειρήσθω εν παρόδω είναι και δασική,  τι είδους 
ανάπτυξη θέλουμε;  

Επιπλέον, είναι μια περιοχή που γειτνιάζει με τη ζώνη Natura 2000 και με τη ζώνη 
«Καταφύγιο άγριας ζωής».  

Σε αυτό το σημείο πρέπει να επισημάνω ότι σε αυτή την αίθουσα έχουν γίνει μεγάλες 
συζητήσεις που κατέληξαν και σε δικαστικές προσφυγές, για την άρνηση στην προοπτική 
δημιουργίας μιας ευρύτερης λατομικής ζώνης από την πολυεθνική εταιρία OMNIA. Έχει 
προσφύγει στο ΣτΕ για την ισχύ της ΜΠΕ που είχε εγκριθεί με ΚΥΑ κι εκκρεμεί το θέμα.   

Φανταζόμαστε ποια θα είναι η θέση του Δήμου σε αυτή τη διεκδίκηση, όταν εξ ορισμού 
θα θελήσουμε να εγκρίνουμε, στον παρακείμενο χώρο, γιατί είναι κοντά, μια νέα λατομική ζώνη, 
έκτασης περίπου 220 στρεμμάτων. Η έκταση της ΟΜΝΙΑ είναι 500 στρ. 

Αντιλαμβανόμαστε επομένως ότι αλλάζει τελείως η πολιτική φιλοσοφία που έχει 
εγκαινιάσει ο Δήμος, για το είδος και τον τύπο της ανάπτυξης που προσδοκάται για τη 
συγκεκριμένη περιοχή.  

Πέραν τούτου, θέλω να επισημάνω, για να μη μακρύνω κι άλλο τη συζήτηση, ότι επειδή 
μέσα στην ίδια την εισήγηση υπάρχουν ερωτήματα αναπάντητα και καλούμαστε εκ προοιμίου να 
πάρουμε απόφαση χωρίς απαντήσεις σε ερωτήματα, εκτιμώ ότι κατ’ ελάχιστον πρέπει να 
αποσυρθεί το θέμα προκειμένου να γίνει περαιτέρω επεξεργασία και να καλυφθούν εξ ορισμού τα 
ερωτήματα αυτά.  

Σε κάθε περίπτωση, αν ο εισηγητής επιμένει να το θέσουμε προς ψηφοφορία, εγώ θα το 
καταψηφίσω Πρόεδρε. 

Κούτρας: Θέλω να πω δυο λόγια για το θέμα αλλά να το θέσω και σε ένα γενικότερο 
πλαίσιο. 

Η χώρα μας δυστυχώς είναι μια αναπτυσσόμενη χώρα (δεν είμαστε αναπτυγμένη), γι’ 
αυτό και δεν έχουμε ισχυρό θεσμικό πλαίσιο προστασίας του περιβάλλοντος. Με αυτό το 
σκεπτικό έπρεπε ήδη να έχουμε αναπτύξει ένα νομικό πλαίσιο και να ξεκαθαρίσουμε σε ποιες 
περιοχές θα εκμεταλλευτούμε το φυσικό ορυκτό πλούτο, χωρίς να επιβαρύνουμε το περιβάλλον ή 
με τη μικρότερη δυνατή επιβάρυνση. 

Δεν αναφέρομαι μόνο στις μικρές εταιρείες, ιδιαίτερα για τις πολυεθνικές εταιρείες η 
Ελλάδα είναι παράδεισος. Μπορούν να εκμεταλλεύονται τον ορυκτό πλούτο και τι κερδίζει ο 
Δήμος κι ο αναγκαστικός συνεταιρισμός Ξηρολιβάδου; Τίποτα απολύτως. 

Εμείς σα Δήμος ή και σε επίπεδο Νομού, θα έπρεπε να ξεκαθαρίσουμε και σε αυτό 
συμφωνώ με τον κ.Βασιάδη, τι είδους ανάπτυξη θέλουμε. Με τέτοιο θεσμικό πλαίσιο μας 
εκμεταλλεύονται οι πάντες.  

Αν υποθέσουμε ότι τους δίνουμε τώρα άδεια για έρευνα μαρμάρου και ανακαλύψουν ότι 
στην περιοχή υπάρχουν μάρμαρα, τι κάνουμε; Δεν πρέπει να τους δώσουμε άδεια εξόρυξης, αφού 
τους δώσαμε άδεια για έρευνες κι έκαναν τόσα έξοδα;  

Εγώ νομίζω ότι όλα αυτά τα θέματα τα αφήνουμε να προχωρούν και ειδικά για τα 
περιβάλλον δεν κάνουμε τίποτε, με αποτέλεσμα αν έρθουν οι πολυεθνικές στην Ελλάδα θα την 
κάνουν «κρανίου τόπο». 

Δήμαρχος: Να διευκρινίσω κάτι που πιθανόν δεν το γνωρίζει το σώμα. Την προηγούμενη 
τετραετία, είχε γίνει μελέτη για να μπει μια τάξη, για να καθοριστούν λατομικές ζώνες και να μην 
έχουμε προβλήματα για τέτοιου είδους θέματα. Άρα είναι ξεκαθαρισμένο τι μπορούμε να 
κάνουμε στο Δήμο κι ήταν μια πολύ καλή πρωτοβουλία της προηγούμενης δημοτικής αρχής.  

Όταν βέβαια είδαμε ότι «άνοιξε η όρεξη» των εταιριών και κάποιων πολυεθνικών, 
κατέθεσε ο Δήμος αγωγές, θα το παλέψει μέχρι τέλους κι έχει βάσιμες ελπίδες ότι θα κερδίσει, 
γιατί ήδη στα πρώτα στάδια πήγαμε καλά.  

Από τη μια πλευρά θέλουμε να περιφρουρήσουμε το περιβάλλον, αλλά από την άλλη 
έχουμε και τον ορυκτό πλούτο της περιοχής. Εκτός τούτου, θα πρέπει να γίνει μια σταυροφορία 
για τις αποκαταστάσεις του περιβάλλοντος, γιατί έχουν καταβληθεί χρήματα στην Περιφέρεια για 
να γίνει αποκατάσταση, σε περίπτωση που δεν την κάνουν οι ίδιοι. 



Β.Παπαδόπουλος: Πιθανό να έχουμε παρεξηγήσει το στάδιο στο οποίο βρισκόμαστε και 
για το οποίο συζητούμε. 

Δε δίνουμε άδεια, δε δίνουμε γνωμοδότηση για ΜΠΕ, δεν υπάρχει καμία μελέτη, αλλά θα 
εκφράσουμε μια γνώμη σε πρώτη φάση. Το θέμα είναι ξεκάθαρο και μάλιστα πέρα των 
γνωμοδοτήσεων, αν και μπορεί ο κ.Βασιάδης να μην καλύπτεται, λέει συγκεκριμένα ότι δε θα 
χρησιμοποιηθεί ο δρόμος Βέροιας Ξηρολιβάδου. Εμείς βάζουμε δύο προϋποθέσεις παραπάνω. 

Δέλλας: Πρόεδρε εγώ θα δηλώσω παρών. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Βασιλείου Παπαδόπουλου; 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν δώδεκα (12) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Ν.Μαυροκεφαλίδης, 

Κ.Βοργιαζίδης, Θ.Κορωνάς, Β.Παπαδόπουλος, Τ.Χατζηαθανασίου, Λ.Πουλασουχίδης, 
Π.Παυλίδης, Θ.Αγγελίνας, Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Σουμπέκας, Α.Παπαδόπουλος, Κ.Παναγιωτίδης. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ε.Αρχοντάκη, Β.Γιαννουλάκης, 
Α.Βασιάδης. 

Λευκή ψήφο έδωσαν δέκα (10) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Μ.Παπαϊωάννου, Χ.Κούτρας, 
Α.Καγκελίδης, Β.Σταυροπούλου, Γ.Κάκαρης, Ε.Γουναράς, Α.Νεστρορόπουλος, Α.Γκαμπέσης, 
Σ.Κουμτσίδης και Ν.Μωυσιάδης. 

Παρών δήλωσε ο δημοτικός σύμβουλος Α.Δέλλας.   
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 5-9-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Βασιλείου Παπαδόπουλου. 
2.- Το με αρ. πρωτ. 56315/25-7-2013 έγγραφο της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας-
Θράκης. 
3.- Το από 29/8/2013 έγγραφο της Τ.Κ. Κουμαριάς. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010, του άρθρου 96 του Ν.3463/2006, του άρθρου 
10 του Ν. 2125/1993 και του άρθρου 10 του Ν.1428/1984, όπως αυτό τροποποιήθηκε από το 
άρθρο 10 του Ν.2125/1993, σε συνδυασμό με τα άρθρα 2 και 21 του Π.Δ. 285/1979. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Δεν συναινεί στην πραγματοποίηση εργασιών από το Δημήτριο Χανιώτη, για την 
ανεύρεση μαρμάρου, σε δασική έκταση εμβαδού 99.172,60 τ.μ. (ΑΒΛ92) στη θέση «Ξυλάλογο» 
περιοχής Ξηρολιβάδου, της Τ.Κ. Κουμαριάς Δ.Βέροιας. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  530 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 
το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Θ. Θεοδωρίδης  Σ. Ασλάνογλου  
Γ. Μιχαηλίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Β. Σταυροπούλου   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ε. Αρχοντάκη  Χ. Δουλγερίδου  
Π. Παυλίδης  Α. Βοργιαζίδου  
Θ. Αγγελίνας  Ι. Παπαδόπουλος  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης     
Α. Βασιάδης     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-10-2013 

O Aναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΑΥΡΟΚΕΦΑΛΙΔΗΣ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

  
 


